



Protokoll ST112. 2021-08-19

Protokoll fört på möte med styrelsen i Värmland-Dals Bridgeförbund torsdagen den 19 augusti 2021.

ST112:01 Mötets öppnande

Gösta Frödin öppnade mötet och hälsade de närvarande välkomna.

ST112:02 Närvarande på mötet

Gösta Frödin/Ordförande
Ingrid Skoglund/Sekreterare
Berith Abrahamsson/Kassör
Erik Nordenberg/Ledamot
Sture Arnesson/Ledamot
June Sandberg/Ledamot
Jerry Eklöf/DTL/Adjungerad (deltog via tfn punkt 7, 8 och 10)

ST112:03 Godkännande av dagordning

Dagordningen godkändes med tillägg under övriga frågor
SBF Riksstämman

ST112:04 Föregående mötesprotokoll

Mötesprotokoll från föregående möte daterat ST111 2021-06-03 justerades och lades till handlingarna.
Beslut har tagits via mejl om ersättning till Tina Elfstedt på 300,00 för jobbet hon lagt ner på DM via Realbridge.

ST112:05 Rapport ekonomi

Berith vår kassör rapporterade att årets resultat blir en förlust med 9990 kr. Vi har haft utgifter på 29 000 kr för bordskryss till våra klubbar. Ekonomin är fortfarande god för VDB.
Vi beslutade att intäkten för Rallyt 2018-2019 ca 4 900 kr kommer att läggas till prispotten på VDB:s Våravslutningsrally, fler vinster kommer att delas ut till de som deltagit i våra rallytävlingar.
Berith kanske behöver åka med underlagen för revisionen (revisorer finns i Ekshärad och Arvika), vi tog beslut att hon får ta ut ersättning för bilresan.

ST112:06 Aktuellt läge i VDB under Coronapandemin

Alla klubbar är på gång med spel i klubblokal i slutet av augusti eller början på september. Positivt och vi hoppas att det inte kommer några bakslag.

ST112:07 Inledande tankar för spelåret 2021-2022

Vi diskuterade hur tävlingar (DM och Rally) skall spelas med skydd och kom fram till att vi får låna bordskryss av varandra så det blir säkert och bra.

ST112:08 Spelprogram 2021-2022

Vi gick igenom spelprogrammet ytterligare en gång, Jerry DTL uppdaterar det efter hand som ändringar sker. Vi fastställde spelprogrammet och det kommer att presenteras på årsmötet.

Lite extra tid la vi på Nybörjarträffen där vi tycker det är viktigt att alla klubbar spelar det i samma lokal för att våra nybörjare skall lära känna varandra lite grann. Spelar i april 2022 så vi har lite tid på oss.

ST112:09 Årsmöte den 11 september 2021 i Hammarö BK:s lokal

Årsmötet är planerat till 11 september då vi även spelar säsongens första Rallytävling som Hammarö BK arrangerar. Mötet beräknas ske i pausen ca kl 13,30. Lokalen skall vara Coronasäker med bordskryss på alla bord. Hammarö BK har beslutat att bara ta 12 bord (48 personer) så det inte blir för trångt.

Vi gick igenom alla handlingar till årsmötet och dessa kommer att läggas ut på vår hemsida inom kort, även inbjudan från Hammarö BK till Rally 1 kommer att läggas ut inom kort.

Vi **beslutade** under denna punkt att Jerry Eklöf fortsätter att vara vår distriktstävlingsledare DTL, han blir ensam om detta med god kontakt med styrelsen med omformation och om frågor uppstår.

ST112:10 Förslag från Jerry DTL om deltagande i våra DM-tävlingar

Vi fick mejl från Jerry angående vilka får delta i våra DM-tävlingar, han föreslog om öppna DM. Nuvarande gäller att en deltagande måste vara från distriktet för att få vara med i DM-tävlingarna och det beslutet togs på årsmötet 2019. Styrelsen beslutade att inga ändringar kommer att göras i nuläget.

Jerry tog Div 4, om något lag vill spela online skall det vara OK, vi beslutade att det är OK.

ST112:22 Kalendarium för 21-22 för styrelsen mm

Vår ordförande Gösta har gjort ett förslag på kalendarium för styrelsen. Vi beslutade att jobba efter detta.

ST112:09 Övriga frågor

Riksstämman 2021-11-20, vi beslutade att vår ordförande Gösta kommer att delta.

Sekreterare Ingrid Skoglund saknar skrivare och styrelsen beslutade att hjälpa till med halva beloppet vid inköp av ny skrivare.

ST112:10 Nästa möte

Nästa möte planeras till torsdagen den 14 oktober kl 17,00 i Solstabridgens lokaler.

ST112:14 Mötet avslutas

Gösta tackade för vårt deltagande och avslutade mötet.

Vid protokollet:

Justeras:

Ingrid Skoglund

Gösta Frödin